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SKRIFTLIG FRÅGA TILL STATSRÅD

Till statsrådet Anders Ygeman (S)

2018/19:266 Effekt för svensk industri

En stor del av de varor vi exporterar från Sverige produceras utanför våra 
största städer. Det är nämligen inte tjänstesektorn utan fortfarande varor som 
står för den absolut största delen av den för svensk ekonomi så viktiga 
exporten.

Att basindustrier finns i Sverige är bra för vår ekonomi, för miljön och för 
jobben, och den svenska industrin är fortsatt stark. Många av de svenska 
varorna produceras genom förädling av svensk el.

Svensk basindustri är bra på att arbeta med energieffektiviseringar, och man 
blir hela tiden bättre. Men det kommer också nya industrier, som datorhallar, 
där många etableringar gjorts i Sverige. Dessa verksamheter kräver mycket 
energi, och tillgången till energi är avgörande för att kunna etablera sig.

Samtidigt har vi sett att industrietableringar inte har kunnat göras på grund av 
effektbrist.

Med anledning av detta vill jag fråga statsrådet Anders Ygeman:

 

Hur avser statsrådet att tillse att vår så viktiga industri ute i landet får tillräcklig 
effekt i sin energiförsörjning?

………………………………………

Lotta Olsson (M)

Från Riksdagsförvaltningen
2019-02-19
Besvaras senast
2019-02-27 kl. 12.00
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Överlämnas enligt uppdrag

Johan Welander


